

REFERAT

Til: Alle medlemmer av Komite speiding
Fra: Forbundskontoret v/Lykke Juhler
Kopi: SST v/Håvard Djupvik, FK v/Stine Heireng

Tema: Møte i Komite speiding
Dato: 3. oktober 2022
Sted: Digitalt

Sakslisten er satt opp av leder for KS.

Deltakere: Anders Nordby, Roy Arild Rugsveen, Arnt J. Øvreneess, Karoline Omberg Often, Ingeborg Kolstad, Benjamin Andersen,

Saker til behandling:

V = saker som krever vedtak

D = saker som legges frem for diskusjon

O = saker til orientering

SAKSLISTE

Faste saker:

Sak R01/22 Referat møte 09/2022 (Hele KS; 5 min; O)
Godkjent

Sak OR01/22 Orienteringer (Hele KS; 15 min; O)
Her skal komiteens medlemmer orientere resten av komiteen i aktuelle saker og status på arrangementer og prosjekter som hver enkelt har ansvar for.

Sak OR02/22 Orienteringer fra forbundskontoret (o)
Komite speiding skal få en orientering i aktuelle saker fra forbundskontoret.

Sak OP01/22 Oppnevninger (V)
Ingen oppnevninger registrert.

Sak OR03/22 Aksjonsliste
Vi går gjennom lista

Egne saker

Sak 05/22 Speiderlederloggen (O/D)

Anders orienterte om skisse for videre fremdrift og videre utvikling av Speiderlederloggen. Det er tenkt en inndeling av *emnermerkene* i tre kategorier.

Andre grupperinger i forbundet kan trekkes inn for faglige bidrag der det er aktuelt, f.eks. Nettverk for friluftsliv.

SST oppfordrer KS til å delegere noe arbeid knyttet til Speiderlederloggen og utvikling av merkene knyttet til denne fordi det er et omfattende arbeid. Slik vil også flere få eierskap til Speiderlederloggen.

- Sak 13/22** **Førerpatruljesamling**
Innspill til Komite speiding fra Speiderstyret: Har evaluert sommerens peffsamling, fornøyde med arrangementet.
KS ønsker tilgang til sluttrapporten fra peffsamlingen.
- Sak 26/22** **Roverstevnet (O)**

Oppfølging fra sist på følgende:
To kretser er klar på å bli arrangør
- Sak 27/22** **Arrangementslista**
- Sak 28/22** **Ledertrenersamling 2023 (V)**

Orientering fra Roy Arild
- Sak 32/22** **Ledertrenerkurs og Trekløver-Gilwell (D)**

Orientering v/Arnt.
- Sak 33/22** **Ledertrenerbrev sept 2022 (V)**

Vedtak: Til FK: Landingside for Speiderlederloggen etterlyses.
- Sak 34/22** **Henvendelse fra Hordaland krins (V)**

Vedtak: Komite speiding kan møte kretsens ferske roverombud på Roverstevnet.
Ombudet oppfordres til å delta på vårens samling for roverombudene.
- Sak 35/22** **Gruppeting (D)**
- Sak 36/22** **Burgunder roverklafter (V)**

Komiteen skal se på foreslåtte endringer i kravene for burgunder roverklaffer. Ingeborg orienterte kort om disse - dvs. tillegg når det gjelder hva som gir poeng å delta på.

Vedtak: KS vedtar endringsforslagene og sender over til FK for oppdatering.

Sak 37/22 Forslag ang ledertrening til Speidertinget

Komiteen er bedt om å ta stilling til innkommet forslag til Speidertinget som omhandler ledertreningen i organisasjonen.

Kan noe av innholdet i forslaget inkluderes i arbeidsplanen? Da vil kretsene være involvert i arbeidet for å oppnå punktene om ledertrening.

Anders: Forslaget, slik teksten er formulert, innebærer en større ressursbruk/arbeidsbyrde for dem som skal ha ansvaret for dette enn dagens modell gjør.

EVT 1/22 Her føres saker som ble meldt inn under Orienteringer (ingen vedtak)

EVT 2/22 Til neste møte som er 28.-30. oktober (på Forbundskontoret)